
  Referat fra bestyrelsesmøde (01) onsdag d. 15, maj 2024:  

  

     Sted:                   Jan Madsen (Elmehaven 1D)  

     Kl.:           19:00  
  

     Fremmødt:          Jan, Poul Erik, Niels, Morten, John 

    Afbud:                Ingen  
    

     Næste bestyrelsesmøder:      Tirsdag d. 13. august 2024 hos Jan (Elmehaven 1D)   
   

 Dagsorden:  
   

1. Konstituering af ny bestyrelse, genvalg til alle. 

 

2. Valg af referent og fastlæggelse af dagsorden.   - John 

  

3. Endelig godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde/generalforsamling  

• Referat er godkendt pr. mail.  

  

4. Økonomistatus:  

• Økonomirapport pr. 01.05. 2024 - I.A.B. 

• Evt. meddelelser fra kassereren  

  

5. Status siden sidste bestyrelsesmøde  

• Udestående forhold - ingen 

• Renovering af legeplads – Standen af et par af redskaberne er i dårlig stand.  (Diskuteres med 

opsynsmand) - Poul Erik 

• Der er lavet aftale med Colas – kommer forbi 16/5 og besigtiger samt giver et bud på levetid samt rep. 

af diverse revner.  – Kontakter Poul Erik 

  

6. Fastlæggelse af arbejdsopgaver   

• Arbejdsdag i august – fastlagt til 17. August 

  

7. Diverse  

• Status grønt vedligehold:   

o Beplantning ud for nr. 77 – vi er ikke nået til Nr. 77 endnu det kommer - Poul Erik 

o Stien mellem nr. 31 og 33 – Stien skal efter kommunal plan være 5 meter i bredden. 

o Fejning, tilbud = 5500,-  Morten  (bestilles) 

o Rensning af kloak = 5000,-  Morten  (bestilles) 

• Status vinter vedligehold: I.A.B. 

• Skader efter snerydning, en soldat og to nummerskilte skubbet/løftet op.  

Det besigtiges d.d. og Poul Erik kigger på hvad der skal til. 

Skiltene er blevet kørt skæve og skal skiftes, Niels taler igen med leverandøren for hvid vedligehold. 

• Aarhus politi og Aarhus Kommune arbejder på en løsning med bom eller andet på stien fra Hjortshøj til 

Elmehaven. 


